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．. Produ.ct..advantages 产品优势

＠分7凡盘、 7闷 音—304不锈钢

＠减速机及电机—台湾工机

＠机组广睬E— 304不锈钢

＠电控— LG多触点PLC

＠冷凝器—澳大利亚格林和 ． ． ． ．
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在材料的选择方面 ， 除了上述重要部件 ， ICEMTS系列片冰机的PLC控制器均选用多触点控制器 ， 设备故障时可以精确

报警 ， 直接显示 ， 大大节约了检修排查时间。 中小型片冰机(0.3T-5T)的底框及所有型号的分水盘、 水箱、 储冰库等均选

用不锈钢材质 ， 从用材方面尽可能的延长产品的使用寿命；在设计方面 ， 注重配件的合理匹配 ， 让产品性能与成本达到最

佳结合 ， 为客户实现价值最大化；在工艺方面 ， 追求精雕细琢 ， 严格按工艺要求操作 ， 在保证产品品质的同时 ， 充分提升

产品的美观度。

Apart from the key components mentioned above, Control system with multitouch PLC controller can supply accurate alarm and failure 

point display directly when failure occur so that save more maintenance time .The ice machine (0.3下5T)underframe, water distribution 

pan, water tank, ice bin are made of stainless steel to extend the life of our product. In Design, much attention is paid to the reasonable 

match of key components to reach the highest cost performance for our esteemed clients. In Artwork, we pursue craftsmanship and fol­

low strictly the requirements of artwork to enhance the product appearance and ensure product quality. 
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除了电力 、 电信、 能源等国家垄断的行业外 ， 各行各业都存在激烈的竞争 ， 制冰机行业也是如此。 企业发展需要诚信

经营 ， 更需要合理的利润。 面对万难 ， ICEMTS系列产品依旧不断提高配置 ， 强调品质 ， 注重品牌 ， 追求长远发展 ， 以合

理的价格交易 ， 兼顾供需双方的利益。

Competition is ferocious in every industry.and ice making field is no exception.An enterprise shall manage well with integrity and credib血

ty,and in the same time make money to carry on.We continue to improve our configuration and quality.Our focus on our brand name is

unyielding.We are happy to make reasonably profitable deals for long term development 
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